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Bebossing  –  Lokalisatiestudie

De beleidsbrief die de minister in oktober 1995
heeft neergelegd in de bevoegde commissie van het
Vlaams Parlement, vermeldt dat de uitbreiding van
het areaal van openbaar bos onder meer zal wor-
den gericht op bosarme regio's. De ruimtelijke
vertaling van deze beleidsintentie is terug te vinden
in het Ruimtelijk Structuurplan Vlaanderen. Ook
de acties 108 en 114 van het Vlaams milieubeleids-
plan 1997-2001 beogen de implementatie van voor-
meld beleidsprincipe.

Op vorige parlementaire vragen heeft de minister
geantwoord dat grootschalige bebossingprojecten
op een wetenschappelijk onderbouwde manier
worden aangepakt om versnippering en verstoring
te vermijden of te beperken. Deze wetenschappe-
lijke studies, waarbij externe deskundigen uit uni-
versiteiten, intercommunales, verenigingen en
andere worden ingezet, beogen het aanwijzen van
de meest geschikte locaties voor deze bossen,
waarbij de verstoring ten aanzien van andere secto-
ren en grondgebruikers tot het minimum wordt
beperkt.

1. Voor welke gebieden is een dergelijke lokalisa-
tiestudie uitgevoerd of in uitvoering ?

Wanneer werden eventueel de eindrapporten
gepubliceerd ?

2. Wat was bij elke studie het resultaat van het
wetenschappelijk onderzoek ?

Hoeveel locaties werden in de respectieve stu-
dies onderzocht ?

Wat was in elk van de gevallen de meest
geschikte locatie en welk bosareaal betrof het
telkens ?

3. Welke initiatieven werden reeds genomen om
de resultaten van de diverse studies op het ter-
rein tot uitvoering te brengen ?

Hoeveel dossiers en voor welke oppervlakte
werden voor elk van de projecten opgestart
voor de verwerving van gronden voor bebos-
sing ?

Hoeveel hectare werd hierbij reeds effectief
verworven ?

Hoeveel hectare werd hiervan reeds bebost of
voor natuurlijke verbossing gereserveerd ?

Voor hoeveel hectare werden reeds kredieten
vastgelegd op de begroting en zijn de onderhan-
delingen ten behoeve van de verwerving nog
aan de gang ?

Voor hoeveel hectare zijn er aankoopdossiers in
voorbereiding ?

Wat is de termijn binnen dewelke voor de in
voorbereiding zijnde dossiers een beslissing
wordt verwacht ?

Volgens welke criteria worden de verkoopsaan-
biedingen binnen de perimeters van de onder-
scheiden projecten beoordeeld ?

Wordt op alle aanbiedingen van gronden bin-
nen voormelde perimeters ingegaan, of wordt
ook op bepaalde aanbiedingen niet ingegaan ?

Voor hoeveel hectare in de respectieve perime-
ters werd eventueel niet ingegaan op een aan-
bieding ?

Wie nam in dat geval de beslissing om niet op
deze aanbiedingen in te gaan en om welke
reden ?

4. Wordt volgens de minister voldoende vooruit-
gang geboekt in het realiseren van zijn beleids-
opties tot de aanleg van bossen in bosarme
regio's ?

Zo niet, welke maatregelen worden genomen
om de vooropgezette doelstelling alsnog te
realiseren ?




